

FREE DOM

CLASS40 N° 139

DESIGN: SABROSA 40 MK2
ARCHITECT: SABROSA RAIN

SHIPYARD: SABROSA COMPETITION
FIRST LAUNCH: 2014



PHOTO : © JEAN-MARIE LIOT / GLOBE40



SKIPPER: THIBAUT LEFEVERE

38 years old Company manager

La Réunion



- ★ Transat Jacques Vabre 2021
- 3x CIC Normandy Channel Race

CO-SKIPPER: MAXIME BOURCIER

49 years old Sailing Instructor

La Réunion



- ★ Champion de France 420
- CIC Normandy Channel Race
- Drheam Cup

CO-SKIPPER: NOÉ DELPECH

39 years old High-level athlete

La Réunion



- ★ 2x Champion du monde (420)
- Vice champion du Monde 49er
- 3x Rolex Fastnet Race

CO-SKIPPER: FRANÇOIS MARTIN

47 years old Offshore racing preparer

La Réunion



- ★ 2x Tour de France à la Voile
- Normandy Channel Race
- Drheam Cup

CO-SKIPPER: VICTOR JOST

30 years old Sports Project Manager

La Réunion



- ★ Transat Jacques Vabre
- Route du Rhum
- CIC Normandy Channel Race

A WORD FROM THE SKIPPER

Taking part in a round-the-world sailing race is a childhood dream come true. After two years of qualifying and preparation, our yacht is now ready for this extraordinary race! I can't wait to see the Free Dom boat in Réunion: it's a real achievement for our crew and our sponsors to be able to introduce our island to the extraordinary Class40. This race is also a great personal motivation, as I've always dreamed of sailing all the oceans!

LE MOT DU SKIPPER

Participer à un tour du monde à la voile, c'est un rêve de gosse qui se réalise. Après deux ans de qualification et de préparation, notre voilier est désormais prêt pour cette course hors norme ! J'ai très hâte de voir le bateau Free Dom à La Réunion : c'est un véritable aboutissement pour notre équipage et nos sponsors que de pouvoir faire découvrir à notre île ce support extraordinaire qu'est le Class40. Cette course représente aussi une grande motivation personnelle, car je rêve depuis toujours de naviguer surtout les océans !